
Sprawozdanie z działalności  

WÓJTA GMINY OSIELSKO 

od dnia 20 grudnia 2013 r. do dnia 25 stycznia 2014 r. 
(na sesję Rady Gminy Osielsko w dniu 27 stycznia 2014r.) 

 

Wysoka Rado, przedstawiam Państwu sprawozdanie z mojej działalności w okresie od 

ostatniej sesji Rady Gminy.  

I. Gospodarowanie mieniem komunalnym 

10 stycznia ogłosiłem trzeci przetarg na sprzedaż nieruchomości (2 działek w Osielsku 

i 7 w Niemczu). Przetarg odbędzie się 21 lutego, wadium należy wpłacić do 17 lutego. 

Nr działki i położenie Powierzchnia  Cena wywoławcza (z VAT) Wadium 

2/26, Osielsko 0,0869 ha 130.350,00 zł 13.035 zł 

2/27, Osielsko 0,0837 ha 125.550,00 zł 12.555 

109/12, Niemcz 0,1059 ha 158.850,00 zł 15.885 

109/13, Niemcz 0,0920 ha 138.000,00 zł 13.800 

109/15, Niemcz 0,1100 ha 165.000,00 zł 16.500 

109/19, Niemcz 0,0897 ha 134.550,00 zł 13.455 

109/20, Niemcz 0,1014 ha 162.240,00 zł 16.224 

109/21, Niemcz 0,0886 ha 132.900,00 zł 13.290 

109/23, Niemcz 0,1047 ha 167.520,00 zł 16.752 

II. Sprawy bieżące  

1. Zarządzenia.   

W zakresie swoich kompetencji wydałem w minionym okresie zarządzenia: 

 Nr 52 dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia oceny 

ofert najlepiej służących realizacji zadań publicznych. 

 Nr 53 dnia 30 grudnia w sprawie zmiany w budżecie gminy Osielsko na 2013 r. 

Dokonano przeniesień w ramach działu, a także rozdysponowano rezerwę ogólną  

w kwocie 27.535 zł z przeznaczeniem na zakup energii w celu oświetlenia ulic. 

 Nr 54 dnia 31 grudnia w sprawie rozstrzygnięcia konkursu ofert na realizację programu 

zdrowotnego rehabilitacja lecznicza. Program będzie realizowała Gminna Przychodnia w 

Osielsku. 

 Nr 55 dnia 31 grudnia w sprawie wzoru wniosku o świadczenie usług dodatkowych  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych nie zbieranych selektywnie w ilości 

większej, niż ilość określona w odrębnej uchwale w zamian za opłatę. Nowy wzór 

wniosku opracowano w związku ze zmianą ceny za usługę wprowadzoną uchwałą Nr 

X/80/2013 Rady Gminy Osielsko z dnia 28 listopada 2013 r. opublikowaną w Dz. Urz. 

Woj. Kuj.-Pom. Poz. 3917. 

 Nr 1 dnia 13 stycznia 2014 r. w sprawie przedłożenia sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2013 r. w 



naszych szkołach. Sprawozdanie zostało przedłożone RIO, Radzie Gminy, dyrektorom 

szkół oraz związkom zawodowym. Obowiązek złożenia takiego sprawozdania wynika z 

przepisów ustawy – Karta nauczyciela . 

 Nr 2 dnia 13 stycznia w sprawie ustanowienia operatora systemu informatycznego obsługi 

Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 5 w wyborach uzupełniających do Rady Gminy 

Osielsko 19 stycznia 2014 r. 

 Nr 3 dnia 21 stycznia w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej stawki dotacji na jedno 

dziecko uczęszczające do niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie gminy 

Osielsko. Miesięczna stawka dotacji wynosi w 2014 r. 490,00 zł. Przypomnę, że zgodnie 

z uchwałą Rady Gminy Osielsko podstawą wyliczenia dotacji są wydatki bieżące 

ponoszone na jedno dziecko w przedszkolu publicznym prowadzonym przez gminę 

Dobrcz. 

Wszystkie zarządzenia są sukcesywnie publikowane w BIP. 

2. Gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 Wymiar oraz wpływy z opłat  

Ustalone na podstawie złożonych deklaracji należności od 1 lipca do 31 grudnia br. 

wynoszą 417.273,13 zł. Wpłaty zaksięgowane do 31 grudnia 2013 r., to 381.113,13 zł. 

Wpłaty w styczniu stanowią kwotę ok. 39 tys. zł, ale są wśród nich zarówno wpłaty zaległe 

jak i bieżące za I ratę 2014. 

 Ilości odebranych odpadów 

Wyniki w Mg (czyli tonach) za minione półrocze na podstawie protokołów wykonawcy 

przedstawiają się następująco: 

Rodzaj odpadów lipiec sierpień wrzesień październik listopad       grudzień 

Niesegregowane 

(zmieszane) 

139,46 146,66 166,2 184,86 156,56 201,30 

Zbierane selektywnie 
(w tym PSZOK)  

 

103,45 

 

 

102,706 

 

 

104,48 

 

 

108,69 

 

 

106,22 

 

 

71,41 

Razem 242,91 249,366 270,68 293,55 262,78 272,71 

 Usługi dodatkowe 

Od lipca do grudnia złożono ogółem 79 wniosków oświadczenie dodatkowych usług 

wywozu odpadów zmieszanych, z różną częstotliwością. 

Od stycznia br. wg nowej stawki 25,00 zł złożono 24 wnioski w tym 3 dotyczyły 

usług jednorazowych, pozostałe dotyczą usług okresowych. 

 Odbieranie odpadów z nieruchomości 

 Informowałem Państwa, że ZUK Świecie Sp. z o.o. odbierała odpady za 103 tys. zł do 17 

stycznia (tj. piątku), a od poniedziałku 20 stycznia odbiera odpady nasz GZK.  

Dyrektor GZK przeprowadził postępowania przetargowe związane ze zbiórką odpadów 

komunalnych: 

 zakupiono samochód ciężarowy skrzyniowy, który kosztował 72.570, 00 zł.  



 30 grudnia rozstrzygnięto przetarg na dostawę worków foliowych. Wpłynęło 7 ofert. 

Wybrano Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe GAMATOR Wojciech Szumachowski  

z Torunia z wartością netto za całość zadania: 67.500, 00 zł 

 31 grudnia upłynął termin składania ofert na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

zebranych selektywnie (sprzęt AGD, RTV i inne z PSZOK). Wpłynęła tylko 1 oferta. Złożył 

ją REMONDIS z wartością 105.943 zł. Przetarg unieważniono z uwagi na przewyższającą 

wartość złożonej oferty od środków, które były planowane tj. 100 tys. zł. 

 14 stycznia upłynął termin składania ofert na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

zebranych selektywnie. Dopuszczono składanie ofert częściowych na odbiór poszczególnych 

frakcji (wg kodów). Na wszystkie części oferty złożył jedynie REMONDIS. Na 2 części 

złożył oferty EUROBAC ORGANIZACJA ODZYSKU S.A z Bydgoszczy ale były to oferty 

mniej korzystne od REMONDIS-u. 

Część 1 - odpady o kodzie 15 01 01 (papier i tektura), przewidywana ilość odpadów - 120 Mg   

REMONDIS złożył ofertę z kwotą netto: 10 800,00 zł, a Oferta nr 2: EUROBAC to kwota 

netto: 18 000,00 zł, 

Część 2. - Podstawienie kontenera o pojemności od 17 do 36m3 oraz odbiór i zagospodaro-

wanie odpadów o kodzie 15 01 02 (tworzywa sztuczne). Przewidywana ilość odpadów- 120 

Mg. REMONDIS złożył ofertę z kwotą netto: 10 800,00 zł,  

Część 3. - Podstawienie kontenera o pojemności od 17 do 36m3 oraz odbiór i zagospodaro-

wanie odpadów o kodzie 15 01 07 (opakowania ze szkła). Przewidywana ilość - 120 Mg: 

REMONDIS złożył ofertę z kwotą netto: 3 600,00 zł, a EUROBAC z kwotą 6 000,00 zł,  

Część 4. - Podstawienie kontenera o pojemności od 17 do 36m3 oraz odbiór i 

zagospodarowanie odpadów o kodzie 20 02 01 (biodegradowalne). Przewidywana ilość 

odpadów- 250 Mg. REMONDIS złożył ofertę  z kwotą netto: 45 000,00 zł.  

Część 5. - Podstawienie kontenera o pojemności 5m3 oraz odbiór i zagospodarowanie 

odpadów o kodzie 15 01 05(wielomateriałowe). Przewidywana ilość odpadów- 15 Mg. 

REMONDIS złożył ofertę z kwotą netto: 450,00 zł. 

 14 stycznia upłynął termin składania ofert na odbiór odpadów z PSZOK. W zamówieniu 

wyspecyfikowano 12 części (odbiór poszczególnych odpadów wg kodów oraz ustawienie 

kontenerów do zbiórki odpadów). Jedyną ofertę złożył REMONDIS:  

Część 1. Kwota netto: 14 048,00 zł  (odpady niebezpieczne z gosp. dom. i inne) 

Część 2. Kwota netto: 2 250,00 zł  (kontener i odbiór zużytych opon) 

Część 3. Kwota netto: 860,00 zł  (szkło, metal i opakowania wielomateriałowe) 

Część 4. Kwota netto: 29 500,00 zł (kontener i odbiór żużla i popiołów) 

Część 5. Kwota netto: 1 800,00 zł (kontener i odbiór papieru) 

Część 6. Kwota netto: 6 900,00 zł (kontener i odbiór tworzyw sztucznych) 

Część 7. Kwota netto: 5 900,00 zł (kontener i odbiór szkła) 

Część 8. Kwota netto: 10 800,00 zł (kontener i odbiór odpadów ulegających biodegradacji) 

Część 9. Kwota netto: 7 500,00 zł (tekstylia) 

Część 10. Kwota netto: 885,00 zł (odzież) 

Część 11. Kwota netto: 10 500,00 zł (odpady wielkogabarytowe) 

Część 12. Kwota netto: 18 000,00 zł (gruz) 

Monitoring działalności GZK w zakresie zbiórki i zagospodarowania odpadów powinien dać 

nam więcej informacji o funkcjonowaniu systemu również w kontekście dokonania 

ewentualnych kolejnych zmian regulaminu, jeżeli będzie to uzasadnione.   

 

 



3. Bezpieczeństwo publiczne 

Informowałem Państwa na ostatniej sesji, że w końcówce roku kontaktowałem się 

kilkakrotnie z Policją w sprawach bezpieczeństwa na naszym terenie. Patrole piesze  

i zmotoryzowane są codziennie, szczególnie w godzinach popołudniowych i nocnych.  

W styczniu nie odbywałem spotkań z Policją, okresowe informacje o zdarzeniach otrzymuję.  

4. Sprawy bieżące.  

 W wyniku ogłoszonego naboru wniosków dla osób zainteresowanych usuwaniem 

azbestu i wyrobów zawierających azbest w 2014 roku przy udziale środków  

z pozyskiwanych na ten cel przez Urząd Gminy Osielsko z WFOŚiGW, do 24 

stycznia złożono 20 wniosków o usunięcie łącznie 2.383 m
2
 azbestu. Termin składania 

wniosków mija 31 stycznia 2014 r. Gmina musi złożyć niezbędne dokumenty  

o dofinansowanie do WFOŚiGW do dnia 28 lutego 2014 r.  

Wg danych z inwentaryzacji, pozostało do usunięcia w gminie ponad 69 tys. m
2
. 

 Odbywam narady z pracownikami Urzędu oraz dyrektorami i kierownikami jednostek 

w sprawach realizacji zadań gminy. 

III. Inwestycje i inne zamówienia publiczne 

1.  Budowa i modernizacja urządzeń wodociągowych i kanalizacji sanitarnej.  

 4 lutego upłynie termin składania ofert na wykonanie rekonstrukcji studni nr 1 na 

terenie komunalnego ujęcia wody podziemnej w Żołędowie 

 Budowa sieci wodociągowej w ulicach: Zielona Dolina, Bożenkowska, Grobla, 

Osiedlowa w Bożenkowie. Terminem składania ofert upłynął 10 grudnia, sprawa 

wysokości środków na to zadanie była przedmiotem obrad poprzedniej sesji. W 

przetargu złożono 8 ofert. Najkorzystniejszą złożyło Przedsiębiorstwo Robót 

Inżynieryjno-Sanitarnych INŻBUD Andrzej i Robert Kortas Sp.j. z Koronowa z ceną 

brutto: 429.447,50 zł 

2. Budowa i remonty dróg  

 Przebudowa ul. Głównej w Maksymilianowie na odcinku 595,36 m od ul. Polnej do 

ul. Jagodowej – wykonawca Sp. Z o.o. STRABAG. Przypomnę, że roboty zgłoszono 

do odbioru i 16 grudnia pobrano próbki mas do badań laboratoryjnych. Wyniki badań 

nie są zadawalające, zgodnie z procedurą wykonawca zleci badania dodatkowe 

uzupełniające na Politechnice Gdańskiej.  

 GZK rozstrzygnął przetarg na dostawę kruszywa betonowego przesiewanego. 

Wpłynęły 4 oferty. Wybrano Przedsiębiorstwo Drogowo-Transportowe „REN-

TRANS” Sp. z o.o.  z Bydgoszczy z kwotą 135 000,00 zł netto. 

Treść ogłoszeń przetargowych i rozstrzygnięcia postępowań są publikowane w naszym BIP. 

Oprócz przetargów, poprzez BIP zapraszamy także do składania ofert na zamówienia poniżej 

14 tys. euro np. na dostawę materiałów biurowych, projekty decyzji o warunkach zabudowy 

oraz lokalizacji celu publicznego i wiele innych. 

IV. Kontakty z innymi organami i instytucjami, reprezentacja gminy i inne 

działania 

 10 stycznia w Urzędzie Miasta Bydgoszczy odbyło się spotkanie z Prezydentem Rafałem 

Bruskim w sprawie zintegrowanych inwestycji terytorialnych. W spotkaniu uczestniczyli 

przedstawiciele Starostwa, gmin Powiatu Bydgoskiego oraz Szubina i Nakła.  



Wstępnie przewidywana kwota na lata 2014 – 2020 dla gminy Osielsko, to ponad 2 mln 

euro. Założono podział środków w zależności od liczby mieszkańców danej gminy. 

Spotkanie dotyczyło kwestii organizacyjnych. 

 W tym samym dniu, 10 stycznia, wspólnie z panią Wójt Białych Błót spotkaliśmy się  

z Prezydentem Rafałem Bruskim oraz zastępcą panem Łukaszem Niedźwieckim w sprawie 

współdziałania w przedmiocie komunikacji publicznej. 

Oprócz rozmów na takim szczeblu odbyłem szereg spotkań roboczych z przedstawicielami 

Zarządu Dróg Miejskich i Komunikacji ( m.in. 14 stycznia, 17 stycznia, 23 stycznia, a 22 

stycznia pracownicy ZDMiK dokonali objazdu planowanych tras). 

Co do innych przewoźników informowałem Państwa w ubiegłym roku o odbytym 20 

czerwca 2013 r. spotkaniu (informacja na sesji 13 lipca ). Niestety odnoszę wrażenie, że 

wzrost zainteresowania niektórych przewoźników nastąpił dopiero w ostatnim czasie po 

doniesieniach prasowych na temat zaawansowanych rozmów z Bydgoszczą. 

 11 i 12 stycznia uczestniczyłem w imprezach związanych z WOŚP. Szefem sztabu WOŚP 

był dyr. Manuszewski. Zebrano kwotę 21.860 zł oraz drobne kwoty w innych walutach. 

Szczegóły są na stronie GOK. 

 13 stycznia odbyłem kolejne spotkanie z Kierownikiem Rejonu Dróg w Żołędowie na 

temat poprawy bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej, ul. Jastrzębiej. 

 15 stycznia w Dąbrowie Chełmińskiej odbyło się spotkanie wszystkich włodarzy gmin 

Powiatu Bydgoskiego w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi. Jednym  

z elementów spotkania była kwestia wysokości opłat w RIPOK, a przede wszystkim  

wymieniono doświadczenia w zakresie realizacji ustawy. 

 20 stycznia spotkałem się z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie aktywizacji 

osób bezrobotnych, robót publicznych i programów stażowych w br. 

 24 stycznia, wspólnie z panią Wójt Białych Błót spotkaliśmy się  

z Zastępcą Prezydenta Miasta, panem Łukaszem Niedźwieckim w sprawie współdziałania 

w przedmiocie komunikacji publicznej. Był to kolejny etap uzgodnień w sprawie kosztów 

utrzymania linii oraz cen biletów. 

 25 stycznia uczestniczyłem w pogrzebie pana Michała Joachimowskiego.   


